
Anteckningar från möte med styrgruppen för Ett enat Bohuslän 

 

Tid och plats: Lysekils kommunhus, 2023-09-13 kl. 10.00 – 12.00 

 

Närvarande: Miguel Odhner, Kent Hansson, Martin Johansen, Janne Bark, Ingela Holgersson, Pelle 

Olausson, Linda Einarsrud, Cia Säll, Ronny Svensson, Helena Henriksson, Linus Kron, Åsa 

Massleberg, Fredrik Lindén, Marie Linde  

 

• Miguel Odhner öppnar mötet  

 

• Anteckningar från förra mötet läggs till handlingarna. 

 

• Årsmöte 2024 - Margaretha Svensson Hjort, Munkedal.  

Munkedal är värdar för mötet som kommer att förläggas till Ulkeröds gård den 8 mars. 2024 

är det 10-årsjubileum för avsiktsförklaringen.  

 

Mötet kommer att vara en heldag i stället för en halvdag eftersom det är ganska lång resväg, 

förslagsvis 10-14 (samling 9.30). Agendan spikas vid styrgruppsmötet i januari. Munkedal 

kommer med inspel till agendan innan dess.  

 

Förslagsvis ordnar Turistrådet med en buss från Göteborg som hämtar upp deltagare på vägen 

om intresse finns.  

 

Ulf Kristersson alt. Ebba Busch bjuds in som talare via länk. Miguel skriver inbjudan som 

även skrivs under av KSO i Munkedal. Turistrådet bjuder med Claes-Åke Sörkvist eftersom 

han var en av de som initierade Ett enat Bohuslän. Turistrådet bjuder även in någon 

representant från Regionens politiska ledning. 

 

• Genomgång av insatsområden och vad som är på gång. 

 

• Hållbarhet – Strömstad och Tanum  

-  Påsholkar på vandringsleder, 6 st holkar har satts upp på Bohusleden, PR 

vid uppsättning den 5 juni. Uppmärksammades i media. 

-  Kampanj i social media under sommaren. Goda resultat. 

- På lördag är det World Cleanup day. Detta har Håll Bohuslän rent hakat 

på och uppmanar till städning. 

- Strandstädarkit finns tillgängliga på turistinformationsställen. 

- Arbetet med källsortering i gästhamnarna har fungerat bra. 

- Ansvaret för insamling och återvinning av olika sorters avfall kommer 

att flyttas från förpackningsindustrin till kommunerna. Det innebär en 

speciell situation för de kommuner som har många turister. Vi behöver 

bevaka denna fråga. Kungälvs kommun har varit remissinstans. Miguel 

skickar ut Kungälvs svar till alla. Frågan lyfts på nästa möte. 

- Jobbmässorna och Öppet hus som arrangerades under våren gav 

blandade resultat. Flera verksamheter hittade personal den vägen, men 

några fick få sökande. Dessa insatser kommer att genomföras igen. 

 

• Vandringsleder (Bohusleden och Kuststigen) – Västkuststiftelsen 

- Många besökare på våra vandringsleder under sommaren. 

- Ett stort projekt har blivit beviljat av Tillväxtverket. 1,2 miljoner kr av 

beviljade pengar har gått till åtgärder i Bohuslän, t.ex. vindskydd, 

trappor, broar och spänger. Arbetet är i full gång. 



-   Samarbete är inlett med Borgleden i Norge för att knyta ihop 

infrastrukturen i Sverige och Norge. 

- Även till Kuststigen har det beviljats pengar från Tillväxtverket. 

Förvaltningen för Kulturutveckling har kommit i gång med att förgylla 

lederna med kulturhistorisk information.  

- Dessvärre har en grupp markägare gått emot Göteborgs skärgårdsled. 

Dialog pågår. 

 

• Cykelled genom Bohuslän - Västkuststiftelsen 

- Lelången-leden har nu blivit godkänd. Den kopplar an till Västkustleden 

och Unionsleden som i sin tur kopplar an till Vänerleden. 

- Ansökan för Västkustleden är inskickad till Trafikverket. Hela sträckan 

från Göteborg till Tanumshede uppfyller nu kriterierna. Planen från 

Trafikverket är att hela sträckan märks upp under våren, som regional 

cykelled (måste vara minst 20 mil för att bli nationell cykelled). 

- Ökning av antalet cykelturister under sommaren. 

- Miguel tar initiativ till möte mellan Ett enat Bohuslän och Trafikverket. 

Under mötet lyfts frågan om cykelled till norska gränsen och om 

framtida möjligheter till cykelled längs kusten. 

- Samarbete kring utveckling av MTB har initierats. 

 

• Mobilitet – Tjörn och Orust 

- Den 19 juni arrangerades årets möte om kollektivtrafik.  Mötet skedde 

digitalt. Bl.a. medverkade Västtrafik (projektet Hållbart resande – Väst), 

RISE och BRG. Bra dialog under mötet. 

  

• Turistrådet – på gång 

Turistrådet informerar om höstens utvecklings- och marknadsföringsinsatser. Flera journalister 

är på väg till Västsverige under hösten. Ca 10 kampanjer är på gång. Två utbildningar kommer 

att genomföras och den 9 november är det dags för Turistrådsdagen. 

 

Gästnattsstatistiken visar hittills i år en mycket positiv utveckling. Bohuslän har 2% fler 

gästnätter till och med juli 2023 jämfört med samma period 2022, dock 1% färre än 2019. Det 

är främst de norska gästerna som är färre i år. 

 

• Lokala turistorganisationer – på gång 

Höstmöte mellan turistorganisationerna är på gång. 

 

• Rapport från företagen  

Musselbaren har startat ett samarbete med Skövde kommun. Åtta kockar som arbetar inom 

offentliga kök i Skövde har arbetat tre veckor på Musselbarens tre restauranger under 

sommaren. Väldigt gott resultat. 

 

Bohuslän är Sveriges främsta campingdestination. Lagunen har haft sitt bästa år någonsin med 

väldigt många gäster, framförallt under våren. Något färre besökare under sommaren. 

 

De utländska gästerna har hittat tillbaka till området.  

 



Året har varit bra för företagen i branschen men det finns en oro framåt till följd av den 

ekonomiska situationen i samhället. Hittills har inte lågkonjunkturen påverkat så mycket men 

framåt ser bokningsläget betydligt sämre ut. 

 

• Datum för kommande möten 

Nästa möte med styrgruppen äger rum den 7/12 kl. 10-12 i Uddevalla. 

Ett särskilt möte anordnas i anslutning till styrgruppsmötet, för att diskutera ett starkare 

kommunalt samarbete, med anledning av att Stenungsund har lämnat Södra Bohuslän och att 

avtalet med övriga kommuner endast kan förlängas ett år till. Planen är inte att starta ett nytt 

bolag utan att se över möjligheten att på andra sätt knyta sig närmre varandra. Miguel bjuder 

in till möte. Turistrådet bidrar med exempel på hur det organiseras på andra håll. 

Gå gärna in på hemsidan där ni hittar information om Ett enat Bohuslän och anteckningar från möten 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/ 

 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/

